
només modificarà el pla urbanístic si 
la descoberta és realment important 
des d'un punt de vista històric i 
arqueològic però que si només val la 
pena conservar-la des d'un punt de vis
ta documental, continuarà amb el pla 
previst.
Què vol dir d'interès documental? A què 
ve aquest canvi d'actitud? Sembla ben 
bé com si la ciutat d'Olot anés sobra
da de troballes històriques. Vejam si 
després de suportar els terratrèmols 
del segle XV, la muralla serà capaç de 
sobreviure al pla de rehabilitació del 
nucli antic...

Solucions definitives
El passat mes de juliol, es van 
paralitzar els abocaments a la pedrera 
de Beuda després que un veí de 
Besalú denunciés que patia problemes 
respiratoris quan passejava prop de la 
zona.
Ara el Departament de Medi Ambient 
de la Generalitat s’ha pronunciat so
bre l'afer, dictaminant que tot i tenir un 
nivell irregular d’acidesa, les anàlisis 
dels abocaments donen uns resultats 
acceptables. Per aquest motiu, ha 
permès reiniciar les tasques 
d'abocament, només amb la condició 
de tancar la finca perquè la gent no hi 
pugui entrar.

Accés a l'abocador de Beuda.

Una solució senzilla i fàcil, atès que si 
ningú no hi pot ficar el nas, ningú hi 
podrà prendre mal. Ja ho diu ben clar 
la saviesa popular quan sentencia allò 
de: "qui no vulgui pols que no vagi a 
l'era", i qui no vulgui tossir, que no 
s'acosti a la pedrera.

L'alcalde cobra el primer
En el darrer ple de l'Ajuntament de 
Besalú, es va aprovar destinar 790.000 
pessetes del pressupost d'enguany per 
pagar una assignació a l'alcalde en 
concepte d'assistència a plens, 
comissions informatives i de govern, 
així com indemnitzacions en concepte 
de dedicació i representació del 
municipi. A més, també s'aprovà que 
els regidors rebessin una assignació 
anual, però aquests, a diferència de 
l'alcalde, hauran d'esperar fins l'any 
vinent per cobrar-la, perquè la seva 
retribució no ha estat inclosa en els 
pressupostos.
I vet aquí el mullader: els d'Alternativa 
Independent -a l'oposició- molestos 
perquè ells han d'esperar per cobrar 
mentre que en Guiñó veu retribuïda la 
seva dedicació, han posat en pràctica 
allò del "o ens escalfem tots o llancem 
l'estufa". Per aquest motiu, han 
començat a buscar quatre peus al gat 
quan afirmen que no veuen clar quines 
feines haurà de fer l'alcalde com a 
dedicació, i quantes hores de treball 
real el batlle dedicarà a les tasques de 
dedicació.
Tot i que Guiñó els ha explicat 
repetidament que justificarà 
documentalment totes les despeses, 
el grup opositor encara no està 
convençut. Potser el que s'hauria de 
preguntar a Alternativa Independent és 
si espera alguna retribució pels 
maldecaps i el temps que està 

esmerçant en aquest tema que, tot si
gui dit, només els deu interessar a ells.

Barri vello barri bell
L'alcalde d'Olot, Pere Macias, afirma 
que "la rehabilitació del barri vell es 
mou a un ritme extraordinari". 
Certament, a finals de mes 
l'Ajuntament ja va començar les 
tasques d'enderroc de l'última casa de 
l'illa compresa entre els carrers Proa i 
Santa Magdalena. No cal dir que tan 
bon punt acabi, li tocarà el rebre a un 
altre sector, en aquest cas, alguna casa 
del carrer Bonaire.
Segons el projecte, en aquests llocs 
s'hi construiran nous habitatges de 
promoció pública, harmoniosament 
combinats amb espais enjardinats i 
zones verdes.
Els objectius no són pas dolents, però 
si tenim en compte tot el que han 
enderrocat fins ara i el que falta per 
tirar a terra, s'haurà millorat tot un barri 
que l'haurem de tornar a batejar, perquè 
de vell, a partir d'ara, ja no en tindrà 
res.
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